



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
19 AUGUSTI 2010

**Tid: 12:00**  
**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

VICE ORDFÖRANDE	LARS LUNDBERG
KASSÖR	SOHEIL BASHIRINIA
SEKRETERARE	SIMON SIGURDHSSON
LEDAMOT	MARCUS JOHANSSON
ORDFÖRANDE DP	MARCUS BIRGERSSON
ORDFÖRANDE F6	JONAS LANDBERG
ORDFÖRANDE SNF	HELENA JAKOBSSON LARSSON
ORDFÖRANDE FOC	JONAS FLYGARE
ORDFÖRANDE FARM	KARIN SKOGLUND KEIDING
KASSÖR FNOLLK	SIMON LARSON

## §1 Mötets öppnande

Lars öppnar mötet, eftersom Kristina är på en båt och sniffar röd spray.

## §2 Val av justerare

Helena Jakobsson Larsson väljs till justerare.

## §3 Rundabordet

- **Kärnstyret:** har haft en väldigt bra jämlikhetsutbildning. Alkoholbiten var bra, vSO var duktig och skrämdes inte. Vi ska nog göra något på föreningskvällen, och börjat planera mastersmottagning. Sektionen har också bytt bank, till SEB.
- **FARM:** ska vara med på föreningskvällen, med baguetter och tipspromenad. De cyklade för nollan idag. De ska även fixa alumnimiddag. De försöker fortfarande styra upp F-dagen.
- **NollK:** gör inte så mycket just nu. De håller väl mest på med nollningen. Alla andra föreningar sköter det åt dem.
- **DP:** har inte haft sommarlov. Vissa av dem har haft mycket att göra. De har varit på jämställdhetsutbildning, och tyckte inte om det. Alkohol delen var däremot bra, speciellt de bitar om hur man presenterar alkoholfria alternativ. De var på Göteplatsen och skrämde nollan. De gör saker nu och ska göra saker senare.



- **Foc:** har handlat till automaterna. De ska vara på föreningskvällen och spela flipper, och försöker laga det sista *as we speak*. Fast de har fel säkringar. De har städat också.
- **SNF:** har börjat lite, de planerar Cocktailpartyt, de ska vara på föreningskvällen; de har hundratals kanelbullar. I övrigt är det lugnt.
- **F6:** har haft sommarlov och varit på jämställdhetsutbildning. De har tryckt overaller och ordnat första dagen med pastasallad. De nollar, helt enkelt. De ska köpa *riktiga* vinglas till provsitsen!

## §4 Föregående mötesprotokoll

Lars har inte mailat ph-chefer. Lars har arrat jämlikhetsutbildning. Kraz bar inga baguetter! Skåning har fixat matschema.

## §5 Föreningskväll

Styret hade tipspromenad förra året. Marcus tycker att vi köper godis och pratar med nollan istället. Och serverar kaffe.

**Beslut:** Vi köper godis och ger till nollan.

## §6 Nollbricka

Vi tar Solros cykelstyre och ger till nollan, det gjordes förra året men det är ändå roligt.

**Beslut:** Vi tar ett cykelstyre på lördag.

## §7 Budget

Solle har kollat lite lugnt på det. Finform har ingen koll. DP behöver låna pengar till pubrundan, de har inget kvar. F6 vill ha pengar till vinglas, ca 1000kr — det blir sektionens vinglas då.

Lars tycker att vi ska byta ut mikrovågsugnarna mot kor... eller nya mikrovågsugnar.

FARM vill kanske ha pengar också, beroende på hur det ser ut på F-dagen. Utgifterna är mest bankett och sådant. Det är vettigt att satsa pengar på, tycker resten av styret.

Vi kanske kan ge Cederwall något fint när han slutar som programansvarig. Hedersmedlemskap i sektionen kanske?

## §8 Mötesregler

Marcus tycker att kakregeln är vettig. Möten börjar exakt 12:00, men det är bra om man har mat klar 11:55.

Kommer man mer än 10 minuter sent (eller inte kommer alls, och inte anmäler detta och/eller skickar en ersättare) så måste man baka kaka till nästa möte.

**Beslut:** Mötesregler beslutas enligt ovan.

Styremötet är numera ett officiellt F-arr, så Kraz måste ha dumväst på sig.

**Beslut:** Styremötet är ett officiellt F-arr.



## §9 Verksamhetsplan

Skåning mailar ut den preliminära, så kan folk ha åsikter om den. Vi kanske ska ta bort och lägga till saker.

**Beslut:** Skåning mailar ut den preliminära verksamhetsplanen.

## §10 Grafisk profil

Tanken med den grafiska profilen är att sektionen ska få ett varumärke, och att det ska framgå att föreningar som FiF är en del av sektionen.

Det kanske inte är bra att tvinga folk att använda L<sup>A</sup>T<sub>E</sub>X. Folk är inte vana, och det kanske tar längre tid att göra saker, även om det blir mer enhetligt. Man kanske kan ha det som rekommendation istället. Mallar måste man i alla fall ha.

Är det rekommendationer måste man poängtera det. Definitionen på dokument kanske är dålig, rent allmänt.

Marcus tackar styret för att DP inte omfattas av profilen.

Profilen är inte klar, om man tycker att den är dum i huvudet så ska man säga det.

## §11 Nyckelhantering (om vi hinner)

Vi har många nycklar ute, fler än vi borde. Vi ska driva in nycklar. Vi kan stänga av access till Focus om folk inte lämnar in nycklar, enligt gammalt styretbeslut. Påtryckningar från alla till alla är en bra metod. Jaga jaga jaga!

Krav på nyckelinlämning innan examen kan vara en idé. Vi ska nog ha ett nyckelavtal. Dep för kassaskåpsnycklar är också en idé. Avstängning från F-arr? Kortbehörighet? Fler påtryckningsmedel är bra.

Går det för långt måste vi byta ut låsen.

Kortaccesserna är konstiga, de har nog inte gått ut än. Vi kanske ska prata med TS om att ställa upp innerdörren, för övrigt.

**Beslut:** Lämnar man inte in nyckeln så kommer man inte in med kort i Focus.

## §12 Övrigt

DP och F6 vill ha större rum. Får de inte det vill de ha en guldtacka istället.

F-märkena är på väg! De ska nog vara runda, tror Solle.

## §13 Nästa möte

Nästa möte blir 26 augusti 2010.

## §14 Mötets avslutande

Mötet avslutades av Lars 13:00.



Fysikteknologsektionen  
*Sektionsstyrelsen*

Möte 2010/11:STYR-01  
Styremötesprotokoll 19 augusti 2010  
*Fysikteknologsektionen, Chalmers*

---

---

Lars Lundberg  
Vice Ordförande

---

Simon Sigurdhsson  
Sekreterare

---

Helena Jakobsson Larsson  
Justerare